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As an increasing number of colleges and universities call for an epidemiologic content
into liberal arts programs. This title is designed to meet the needs of instructors
teaching and overview or introductory course of epidemiology. In an easy-to-read and
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understandable format, the text demonstrates applied approaches in everyday life and
also to specific health outcomes. Key Features: Numbers case studies Text boxes and
vignettes throughout Exhibits Photographs Figures Illustrations Looking for more
real-life evidence? Check out Cases 1-5, 19, & 21 in Essential Case Studies in Public
Health, Putting Public Health into Practice.
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标签

评论

学期结束给个2星，作为最后一门课，这本书是我学过这几门课里最食之无味的一本。
本来应该是很刺激的terminology分辨和统计学数学虐死狗，但两个刺激目前都没感觉
。定义都是中规中矩没什么分析，图表也没什么特别惊艳的信息，有的还不清不楚的。
真的好好一个有意思的学科搞成无敌无聊，竟然还有getty
image的图来凑数！！！我学过的最烂的最不走心的课本...学Epidemiology的小伙伴请
务必避开这个雷！
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